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ombyggnad. Vidare informerade VD om arbetet med en ansökan om detaljplaneändring inför upp-

rustning av bostadsområdet Solhems Hagväg. VD summerade också översiktligt det gångna året 

genom att berätta om allt som bolaget genomför i vardagen – volymer som samtal in till kund-

tjänst, antal skrivna kontrakt, med mera – och hur vi har kommunicerat detta via egna kanaler och 

media. Avslutningsvis berättade VD om den successiva återgången till kontorsarbete på bolaget 

efter pandemin. Hälften av medarbetarna återgår till kontorsarbete under fyra veckor framåt från 

den 15 februari.    

 

§ 14 Övriga frågor  

 

Ewa Carlsson-Hallberg ställde frågan om miniseminarier kommer att upptas igen. De har inte ge-

nomförts under pandemin. Ordförande kommer att göra en planering tillsammans med bolagsled-

ningen, då det även finns planer på flera studiebesök i samband med kommande styrelsemöten. 

 

Maria Hannäs frågade om tidplanen för inflyttning till det nya kontoret i Skärholmen. VD svarade 

att bostäderna börjar inflyttning Q1 2024 och inflyttning till kontoret sker Q2 samma år.  

 

Ordförande avslutade genom att tacka för uppvaktningen sin på 60-årsdag den 20 januari.  

 

§ 15 Mötets avslutande  
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